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Ερώτηση 

 
 

Προς τον Υφυπουργό παρά τω Πρωθυπουργώ (Αρμόδιο για θέματα επικοινωνίας 
και ενημέρωσης)  

 
Θέμα: «Παράταση ισχύος του καθεστώτος καταβολής μειωμένης αμοιβής προς την 
DIGEA» 
 
Η πανδημία που έπληξε και συνεχίζει να πλήττει τη χώρα μας, εκτός από την 
υγειονομική κρίση, επέφερε με διαφορά φάσης, σημαντικό πλήγμα και στην 
οικονομία, το μέγεθος του οποίου δεν είναι ακόμη δυνατό να εκτιμηθεί. Πέρα από 
τους προφανείς κλάδους του τουρισμού και της εστίασης που τρώθηκαν, υπήρξαν 
και συνεχίζουν να υπάρχουν και άλλοι κλάδοι που αντιμετωπίζουν σοβαρότατα 
προβλήματα.  
 
Ένας από αυτούς, είναι ο κλάδος των μέσων μαζικής ενημέρωσης και δη των 
τηλεοπτικών σταθμών. Η κυβέρνηση, αναγνωρίζοντας το οξύ πρόβλημα που 
αντιμετωπίζουν οι σταθμοί αυτοί, έσπευσε, όπως και σε πολλές άλλες περιπτώσεις, 
να νομοθετήσει άμεσα μέσω της έκδοσης σχετικών Πράξεων Νομοθετικού 
Περιεχομένου προκειμένου να αντιμετωπιστεί έγκαιρα η κατάσταση. 
 
Μια εξ αυτών, η Πράξη Νομοθετικού Περιεχομένου της 1ης Μαΐου του τρέχοντος 
έτους (ΦΕΚ Α 90), θέσπισε μέτρα για την επάνοδο στην κοινωνική και οικονομική 
κανονικότητα. Ειδικότερα, το άρθρο 43 αυτής, προέβλεπε αρχικά την καταβολή προς 
την DIGEA ποσοστού 50% της μηνιαίας αμοιβής που οφείλεται από τους 
τηλεοπτικούς σταθμούς για τους μήνες Μάρτιο, Απρίλιο και Μάιο. Η κυβέρνηση, 
αναγνωρίζοντας την ανάγκη περαιτέρω στήριξης των τηλεοπτικών σταθμών 
επεξέτεινε με το άρθρο 81 του ν. 4712/2020 τη διάρκεια του ευεργετικού αυτού 
μέτρου και για τους μήνες Ιούλιο και Αύγουστο, παρατείνοντας ταυτόχρονα τις 
αντίστοιχες ευεργετικές διατάξεις που προβλέπονταν για την DIGEA.   
 
Δεδομένου ότι η πανδημία, σύμφωνα με τις τελευταίες εξελίξεις, επανακάμπτει 
δριμύτερη από ποτέ, δοκιμάζοντας τις υγειονομικές υποδομές της χώρας και τις 
αντοχές της οικονομίας, 
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Δεδομένου ότι ο κλάδος των τηλεοπτικών σταθμών περιφερειακής εμβέλειας, 
εξακολουθεί να υφίσταται μεγάλη οικονομική πίεση, 
 
 
 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

Προτίθεται να προβεί σε σχετική νομοθετική ρύθμιση ώστε να παραταθεί η ισχύς 
του καθεστώτος καταβολής μειωμένης αμοιβής των τηλεοπτικών σταθμών προς 
την DIGEA;  

 
 

Ο ερωτών βουλευτής 
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